



**Obshchestvennye nauki i sovremennost. 2013-2024**

ISSN 0869--0499

URL - <http://ons-journal.ru>

All right reserved

Issue 3 Volume . 2014

## **FEATURES OF HUMAN ACTIVITIES IN THE MODERN ERA. WHAT TO USE A PERSON?**

**Tatyana Sidorina**

### **Abstract**

The author examines a number of issues. Does the contemporary work corresponds with classical understanding? How this social phenomenon and attitude to it transformed in centuries periods? What changes in the lifestyle of modern man may be caused by changes in his working life?

**Keywords list (en):** labor, society, consumption, leisure, government

**Date of publication:** 01.05.2014

### **Citation link:**

Sidorina T. FEATURES OF HUMAN ACTIVITIES IN THE MODERN ERA. WHAT TO USE A PERSON? // Obshchestvennye nauki i sovremennost. – 2014. – Issue 3 C. 140-150 . URL: <https://ons-journal.ru/s086904990000616-9-1-ru-104/>

# ОСОБЕННОСТИ ЧЕЛОВЕЧЕСКОЙ ДЕЯТЕЛЬНОСТИ В СОВРЕМЕННУЮ ЭПОХУ. ЧЕМ ЗАНЯТЬ ЧЕЛОВЕКА?

**Сидорина Татьяна**

## **Аннотация**

Автор рассматривает ряд вопросов: соответствует ли современный труд его классическому пониманию? Как трансформировался этот социальный феномен, как трансформировалось отношение к нему, определявшее жизнь индивида и общества на протяжении столетий? Какие изменения в образе жизни современного человека могут стать следствием перемен в его трудовой деятельности?

**Ключевые слова:** труд, общество, потребление, досуг, государство

**Дата публикации:** 01.05.2014

## **Ссылка для цитирования:**

Сидорина Т. ОСОБЕННОСТИ ЧЕЛОВЕЧЕСКОЙ ДЕЯТЕЛЬНОСТИ В СОВРЕМЕННУЮ ЭПОХУ. ЧЕМ ЗАНЯТЬ ЧЕЛОВЕКА? // Общественные науки и современность. – 2014. – Номер 3 С. 140-150 . URL: <https://ons-journal.ru/s086904990000616-9-1-ru-104/>